







ينطبق العرض على البطاقات الجديدة المصدرة في شهر مارس

الشروط والأحكام:

- العرض ساري على جميع بطاقات بنك الرياض ماستركارد مسبقة الدفع التي تم إصدارها خلال الفترة من 1-3-2024 حتى 30-3-2024 .
- يسرى العرض على العملاء الجدد فقط ,العملاء الذين يمتلكون بطاقة بنك الرياض مسبقة الدفع ماستركارد حاليه ليسوا مؤهلين لهذا العرض.
 - يجب أن يستخدم العميل البطاقة الجديدة في العمليات الشرائية وبحد أدنى 300 ريال ليكون مؤهلا للاستفادة من الحملة.
- سيحصل حاملي البطاقات المؤهلين على قسيمة شرائية بقيمة 55 ريال سعودي من هنقرستيشن في غضون 30 يوم من تاريخ انتهاء الحملة.
 - سيكون العميل مؤهلاً للحصول على قسيمة شرائية واحدة فقط من هنقرستيشن خلال فترة الحملة.
 - سيتم تطبيق العرض على جميع المشتريات التي تتم من خلال نقاط البيع أو التسوق الالكتروني فقط خلال فترة العرض.
 - العرض لا يشمل مدفوعات سداد والتحويلات والسحب النقدى والمحفظة الإلكترونية.
 - المعاملات المؤهلة لقسائم هنقرستيشن ستكون صافية من العمليات الملغاة أو المتنازع عليها أو المستردة
 - سيقوم البنك بالتواصل مع العملاء المؤهلين للحصول على قسائم هنقرستيشن عبر الرسائل النصية القصيرة أو البريد الإلكتروني.
 - لا يمكن الجمع بين العرض وأي عرض ترويجي آخر.
- في حال مخالفة العميل لأي من شروط وأحكام هذه الحملة أو شروط وأحكام المنتج، يحق للبنك استبعاد المتسابق أو الفائز في أي مرحلة من مراحل المسابقة، ويحق لبنك الرياض استبداله. مع عميل آخر، إذا أخذ البنك ذلك في الاعتبار وفقًا لتقديره المطلق.
 - سيتم استبعاد موظفي بنك الرياض وعملاء الخدمات المصرفية الخاصة من هذه الحملة.
 - عمر العميل يجب أن يكون 18 سنة فأكثر
 - تطبق شروط وأحكام بطاقات بنك الرياض مسبقة الدفع.
 - فقط العملاء الذين تلقوا رسائل نصية قصيرة من البنك مؤهلون للاستفادة من هذا العرض
 - ◄ يسرى العرض على أول 500 عميل يحصلون على بطاقة ماستركارد مسبقة الدفع جديدة

Terms and Conditions:

- Offer valid for all Riyad Bank Mastercard Prepaid cards issued between 1-3-2024 till 30-3-2024
- Offer is applicable for new Mastercard Prepaid cardholders. Any customer with an existing Prepaid Mastercard will not be eligible under this campaign.
- Cardholders must have minimum purchase amount of SAR 300 using the NEW Prepaid card during the campaign period.
- Eligible cardholders will receive SAR 55/- Hungerstation Gift voucher within 30 working days after the completion of the campaign period.
- Customer will be eligible for only one Hungerstation Gift voucher during this campaign period.
- The offer will be applied to all purchases made through points of sale or the online transactions only during the offer period.
- Offer does not include SADAD payments, transfers, cash withdrawals and E-wallet.
- The qualified transactions for Hungerstation Vouchers will be net of reversals, void or disputed transactions.
- The bank will contact qualified customers for the Hungerstation Vouchers via SMS or Email.
- The offer cannot be combined with any other promotion.
- If the customer violates any of the terms and conditions of this campaign or the terms and conditions of the product, the bank has the right to exclude the contestant or the winner at any stage of the competition, and Riyad Bank is entitled to replace him with another customer, if the bank considers this at its absolute discretion.
- Riyad Bank employees and Private Banking customers will be excluded from this campaign.
- Clients must be 18 years and older.
- Riyad Bank Prepaid Cards Terms & Conditions apply.
- Only customers who have received SMS communication from the bank are eligible for this offer
- The offer is applicable for first 500 customers who get the New Mastercard Prepaid card









